
PROTOKOL nr 45
z posiedzenia Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu,

ktore odbylo silJ w dniu 8 grudnia 2009 roku

RADA MIAST A MARKI
AI. -J. PILudsklego 95
05-270 MARKI

tel. (fI-22) 781-10-08
Fax 781-18-78

UJoj. MazOUJieckie

o godzinie 1400 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczllcy Marek Kroczek (lista obecnosci stanowi za1llcznik nr 1 do protokolu;
nieobecni: I. Brzezinska, F. RZewski).

Porzlldek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia
2. przedstawienie porzlldku obrad.
3. Przyjl<cie wniosk6w w sprawie zmian porzlldku obrad.
4. Analiza i zaopiniowanie projektu budzetu Miasta Marki na rok 2010 zwil\Zanych

z zakresem dzialania Komisji.
5. Propozycje do Planu Pracy Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu Rady Miasta Marki

narok 2010.
6. Wydanie opinii Komisji nt. projekt6w uchwal przekazanych Komisji.
7. Sprawy r6zne.
8. Zakonczenie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.

Przewodniczllcy Marek Kroczek poinformowal, ze do komisji zostaly skierowane projekty
uchwal:

• w sprawie przyjl<cia programu wsp6lpracy Miasta Marki w 2010 roku z organizacjami
Pozarzlldowymi i podmiotami, 0 kt6rych mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24
kwietnia 2003 roku 0 dzialalnosci pozytku publicznego i 0 wolontariacie (Oruk 415),

• w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji, ustalenia stawek dotacji oraz trybu
i zakresu kontroli prawidlowosci wykorzystania dotacji udzielonej dla przedszkoli,
innych form wychowania przedszkolnego oraz szk61 zakladanych i prowadzonych na
terenie Miasta Marki przez inne niz Miasto Marki osoby prawne i osoby fizyczne
(Oruk nr 408).

W wyniku dyskusji, Komisja uznala, ze ww. projekty uchwal zostanll przeanalizowane
w trakcie nastl<pnego posiedzenia, poniewa2: radni mieli zbyl malo czasu na zapoznanie sil<
Orukami nr 408 i 415.

Nie zgloszono innych wniosk6w.

Przewodniczllcy Marek Kroczek zarzlldzil glosowanie w sprawie przyjl<cia porzlldku obrad
z wykresleniem pkt 6. "Wydanie opinii Komisji nt. projekt6w uchwal przekazanych
Komisji".

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu jednoglosnie przyjl<la zaproponowany porzlldek obrad
(w glosowaniu bralo udzial7. radnych; nieobecna J. Sowinska).

Pkt 4. Analiza i zaopiniowanie projektu budzetu Miasta Marki na rok 2010 zwiazanych
z zakresem dzialania Komisj i.

Projekt budzetu miasta Marki, zawarty w Oruku nr 400, stanowi zalllcznik nr 2 do protokolu.



Bunnistrz Janusz Werczynski om6wil dochody i wydatki projektu budzetu miasta Marki
na 2010 £ok.
Nast~pnie zwr6cil si~ z prosb~ 0 opini~ Komisji na temat planu rozbi6rki budynku "starej
szkol:y" przy ul. Turystycznej - stan techniczny budynku jest bardzo zly, a jego
wyremontowanie wymagaloby zbyt duzych naklad6w, ponadto budynek nie spelnia
wymog6w dla plac6wek oswiatowych.

Radna Urszula Paszkiewicz zaapelowala 0 odroczenie decyzji w tej sprawie.

W dalszej dyskusji udzial wzi~li radni: Tadeusz Sklodowski, Urszula Paszkiewicz, Grzegorz
Mlodzianowski i Burmistrz Janusz Werczyllski.
Komisja nie zaj~la stanowiska w omawianej sprawie.

Radny Grzegorz Mlodzianowski zapytal 0 rea!izacj~ propozycji komisji, dotycz~cej zakupu
nieruchomosci, s~siaduj~cej z Przedszkolem Miejskim nr 1, w celu poprawy
zagospodarowania terenu przedszkola, a w dalszej perspektywie ewentualnej rozbudowy
plac6wki.

Bunnistrz Janusz Werczynski odpowiedzial, Ze cena zakupu tej nieruchomosci jest wysoka,
a w 2010 roku brak jest srodk6w na ten cel.

Przewodnicz~cy Marek Kroczek przypomnial propozycje Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu
do p£Ojektu budzetu na 2010 rok (!ista propozycji stanowi zal~cznik nr 4 do Protokolu nr 42
z posiedzenia w dniu 1 paidziemika 2009 roku).
Nast~pnie przedstawil "Petycj~ w sprawie budowy centralnego placu zabaw w Markach"
(zal~cznik nr 3 do protokolu).

W dyskusji udzial wzi~li radni: Marek Kroczek, Pawel Adamczyk, Tadeusz Sklodowski,
Urszula Paszkiewicz oraz Burmistrz Janusz Werczyllski.

Nast~pnie Komisja kolejno analizowala poszczeg6lne rozdzial:y projektu budzetu, dotycz~ce
oswiaty, kultury i sportu.

Poruszono m. in. kwestie:
• dotacji dla Mareckiego Osrodka Kultury - dzial921 (J. Sowinska),
• zadaft z zakresu kultury fizycznej i sportu - dzial 926 (M. Kroczek, U. Paszkiewicz,

T. Sklodowski),
• wydatk6w plac6wek oswiatowych, w tym wydatk6w rzeczowych i osobowych - dzial

801 (T. Sklodowski).

Radny Tadeusz Sklodowski w nawi~zaniu do informacji, zawartej na str. 57 cz~sci opisowej
projektu budzetu, dotycz~cej ograniczenia niekt6rych wydatk6w rzeczowych w plac6wkach
oswiatowych 0 50%, zlozyl wniosek 0 utrzymanie tych naklad6w na poziomie 2009 roku.

Bunnistrz Janusz Werczynski zwr6cil uwag~, ze wniosek dotyczy kwoty kilkuset tysi~cy

zlotych i zapytal sk~d wzi~c takie srodki?



Radny Tadeusz Sklodowski zaproponowal zwi",kszenie srodk6w na wskazany cel 0 kwot",
100.000 zl ijednoczesnie zmniejszenie 0 t", kwot", srodk6w, przeznaczonych na zakup energii
w dziale 750 Administracja publiczna.

Przewodniczllcy Marek Kroczek zarzlldzil glosowanie w sprawie wniosku radnego Tadeusza
Sklodowskiego.

Glosowanie:
za przyj",ciem wniosku - 4
przeciwko - 3
wstrzymalo si", - 1
(w glosowaniu bralo udzial 8. radnych)

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu przyj",la wniosek radnego Tadeusza Sklodowskiego.

Nast",pnie Przewodniczllcy Marek Kroczek zarzlldzil glosowanie w sprawie wydania opinii
o projekcie budzetu miasta Marki na rok 2010, z uwzgl",dnieniem przyj",tego wniosku.

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu, przy jednym glosie wstrzymujllcym si"" pozytywnie
zaopiniowala projekt budzetu - opinia Komisji stanowi zalllcznik nr 3 do protokoru
(w glosowaniu bralo udzial 8. radnych).

Nast",pnie, z uwagi na obecnosc na posiedzeniu Bnrmistrza Janusza WerczyJiskiego, Komisja
postanowila zmienic kolejnosc Pkt 5. i Pkt 6. PorZlldku obrad.

Pkt 6. Swawy r6zne.

1. Radny Pawel Adamczyk zaproponowal opracowanie jednolitych zasad odplatnego
wynajmowania Hali Widowiskowo - Sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 4
w Markach, kt6re b",dll obowil\.Zywaly zar6wno podmioty zewn",trzne, jak i np. kluby
sportowe.

Burmistrz Janusz Werczyitski przyznal, ze uregulowanie tej kwestii jest konieczne,
potrzebna jest r6wniez szersza debata, dotyczllca wsp6lpracy miasta z organizacjami
Pozarzlldowymi.

Przewodniczllcy Marek Kroczek poinformowal, ze w trakcie najblizszego posiedzenia
(15 grudnia br.) Komisja b",dzie zajmowala si", projektem uchwaly w sprawie przyj",cia
programu wsp6lpracy Miasta Marki w 2010 roku z organizacjami pozafZl\dowymi
i podmiotami, 0 kt6rych mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku
o dzialalnosci pozytku publicznego i 0 wolontariacie (Druk 415).

2. Przewodniczllcy Marek Kroczek poinformowal, ze do Rady zostala skierowana
"Informacja 0 stanie realizacji zadait oswiatowych miasta Marki w roku szkolnym
2008/2009" (za1llcznik nr 4 do protokolu), a nast",pnie zwr6cil si", do Burmistrza
z prosbll 0 dodatkowe wyjasnienia w tej sprawie.



Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze nowelizacja Ustawy 0 systemie oswiaty
nalozyla na organy wykonawcze gmin obowillZek sporzltdzania takiej Informacji
i przedkladania go Radzie. Burmistrz zach~cil radnych do zapoznania si~ z tym dokumentem.

Pkt 5. Propozycie do Planu Pracy KomisH Oswiaty, Kuitury i Sporm Rady Miasta Marki na
rok 2010.

Komisja Oswiaty, Kuitury i Sportu postanowila odroczyc rozpatrywanie tego punktu
porzltdku obrad do nast~pnego posiedzenia.

Pkt 7. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 16°0 Przewodniczltcy Marek Kroczek zarnknltl posiedzenie Komisji Oswiaty,
Kultury i Sportu.

Protokolowala
Elzbieta Jurczyk Przewodniczltcy AmiSji

E~:ek


